

SKŁADKI ZUS PRZEDSIĘBIORCY 2026 – PODSTAWA WYMIARU I SKŁADKA				
		Z CHOROBOWYM	BEZ CHOROBOWEGO	FP
DUŻY ZUS	5 652,00	1 788,29	1 649,82	138,47
PREFERENCYJNY ZUS	MINIMUM 1 441,80 brak górnej granicy	456,18	420,86	
MAŁY ZUS PLUS	Od 1 441,80 do 5 652,00			

SKŁADKI NA UBEZPIECZENIE ZDROWOTNE PRZEDSIĘBIORCY W 2026 ROKU		
FORMA OPODATKOWANIA	PODSTAWA WYMIARU	SKŁADKA
Dochód – skala podatkowa – 9% – podatek liniowy - 4,9%	Dochód za poprzedni miesiąc, ale nie mniej niż 100% minimalnego wynagrodzenia – 4 806,00	Nie mniej niż 432,54
Ryczałt ewidencjonowany		
A – przychody do 60 000 PLN	5 537,18	498,35
B – przychody powyżej 60 000 PLN Do 300 000 PLN	9 228,64	830,58
C – przychody powyżej 300 000 PLN	16 611,55	1 495,04
Karta podatkowa	4 806,00	432,54
Bez formy opodatkowania (wspólnicy spółki komandytowej, 100% udziałowiec spółki z o.o., komplementariusz SKA, akcjonariusz PSA o ile wniósł do spółki wkład pracy)	9 228,64	830,58
Osoby współpracujące	6 921,48	622,93
Limit odliczenia składki zdrowotnej od dochodu – podatek liniowy	14 100,00	

